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Přítomni: 

• Mgr. Vojtěch Pospíšil   Josefov – předseda a starosta   

• Ing. Eva Rajchmanová   Dolní Bojanovice – starostka  

• Bc. Jana Filipovičová   Hrušky – starostka 

• Mgr. Renáta Priesterrathová  Ladná – starostka 

• Mgr. Libor Balga   Kostice – starosta 

• Mgr. Ladislav Straka   Lanžhot – starosta 

• Mgr. Tomáš Klásek   Lužice – starosta 

• Ing. Ivo Padalík   Starý Poddvorov – starosta 

• Marta Otáhalová   Mikulčice – starostka 

• Ing. Zdeněk Tesařík   Tvrdonice – starosta 

• Zdeněk Brhel   Nový Poddvorov – starosta  

• Ing. Josef Smetana   Technicko-ekonomický pracovník   

• Ing. Petra Křivánková 

 

Zapisovatel:  

• Bc. Eliška Petrlová    manažerka svazku  

 

Omluveni: 

• Mgr. Hana Zoubková  starostka – Týnec 

• Mgr. Josef Osička   místopředseda a starosta – Moravský Žižkov 

• Ing. Lubomír Zahradník  starosta – Prušánky 

 

 

 

 

Program: 

1. Zahájení  

2. Kontrola plnění usnesení  

3. Organizační záležitosti:  

- Zrušení akcí: Dětské přehlídky Regionu Podluží 2020  

4. Různé:  

- Výzva Regionu Podluží zainteresovaným subjektem, pro zajištění ochrany přírody a krajiny  

v lokalitě Soutok Moravy a Dyje na základě žádosti města Lanžhot o podporu obcí DSO  

v této věci 

- Adaptační strategie 

- Focení do Kalendáře RP 2021 

5. Diskuse 

6. Závěr 
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Bod programu č. 1 – Zahájení 

Starostka obce, Marta Otáhalová, přivítala všechny přítomné a následně předal slovo předsedovi svazku 

obcí, Mgr. Vojtěchu Pospíšilovi. Předseda svazku seznámil všechny přítomné s programem zasedání. 

Hlasování bude uváděno v pořadí: pro-proti-zdržel se. 

Usnesení č. 1/58 

Členská schůze RP schvaluje program zasedání členské schůze Regionu Podluží.                   H:11-0-0 

 
 
Bod programu č. 2 – Kontrola plnění usnesení  

Manažerka, Bc. Eliška Petrlová, seznámila přítomné s kontrolou plnění usnesení z minulého zasedání  

a konstatovala, že všechny body byly splněny. 

Usnesení č. 2/58 

Členská schůze RP bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání. 

                                                                                                                                                       H: 11-0-0 

 

 

Bod programu č. 3 – Organizační záležitosti (Zrušení akcí: Dětské přehlídky 
Regionu Podluží 2020) 
 

Zrušení akcí Dětské přehlídky Regionu Podluží – předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil sdělil, že svazku 

obcí byla z Jihomoravského kraje schválena dotace v oblasti kultury ve výši 34.000,- Kč na akci 

„Dětské přehlídky Regionu Podluží 2020“. Smlouva byla na minulém zasedání členské schůze 

schválena. Bohužel z důvodu epidemie COVID-19 v ČR a dalších nových opatření a nouzového stavu, 

nebudou letos akce realizovány, a tedy bude na JMK odesláno oznámení o nemožnosti čerpání těchto 

prostředků v letošním roce z výše uvedených důvodů.  

 

Usnesení č. 3/58 

Členská schůze RP schvaluje zrušení akcí Dětské přehlídky Regionu Podluží a dále schvaluje zaslání 

informace na příslušný odbor Jihomoravského kraje, kde bude sděleno, že v letošním roce nebudeme 

čerpat schválené dotační prostředky v oblasti kultury ve výši 34.000,- Kč. 

                             H: 11-0-0 

 

 

Bod programu č. 4 – Různé (Výzva Regionu Podluží zainteresovaným 
subjektům, pro zajištění ochrany přírody a krajiny v lokalitě Soutok Moravy 
a Dyje na základě žádosti města Lanžhot o podporu obcí DSO v této věci, 
Adaptační strategie Regionu Podluží, Focení do kalendáře RP 2021) 

 
Výzva Regionu Podluží zainteresovaným subjektům, pro zajištění ochrany přírody a krajiny 

v lokalitě Soutok Moravy a Dyje na základě žádosti města Lanžhot o podporu obcí DSO v této 

věci – starosta, Mgr. Ladislav Straka, informoval přítomné o výzvě, která je podnětem k zahájení 

otevřené diskuze a k vytvoření pracovní skupiny ze zástupců jednotlivých subjektů s cílem návrhu 

opatření, na základě kterého, by bylo možné přistoupit k zahájení procesu vyhlášení adekvátní formy  

a způsobu ochrany lokality Soutoku a souvisejícího území, které má v současné době status EVL a ptačí 

oblasti NATURA 2000 zapsané na evropských seznamech. Ministerstvo životního prostředí zahájilo 

začátkem stávajícího roku procesní postup směřující k vyhlášení soustavy Národních přírodních 

rezervací Lanžhotské pralesy a následně poté další zvláště chráněné území maloplošného charakteru, 

Národní přírodní památku Soutok o rozloze cca 3 000 hektarů. 
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Řada důvodů, proč se samosprávy s navrženým záměrem neztotožnily nebo jej nepodpořily, zůstává 

téměř nezměněna, a to je převážně nepřipravenost a nedomyšlenost navrhovaných projektů souvisejících 

s vyhlášením velkoplošné formy ZCHÚ (CHKO) a dále pak absence jakéhokoli modelu odpovědnosti 

za připravované projekty.  V souladu s předpisy v současné době nelze na daném území zřídit jakékoli 

ZCHÚ, pokud nedojde k úpravě zákona jeho novelizací. Chtěli bychom oslovit LVA, Biosféra Dolní 

Morava, DSO a další.  

Starostka, Marta Otáhalová sdělila, že v Mikulčicích jsou chráněny Skařiny, jako maloplošné území, 

pronajato různým skupinám. Starosta, Mgr. Libor Balga sdělil, že je třeba říct, co konkrétně žádáme.  

Předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil konstatoval, že je potřeba být v žádosti konkrétní, musí obsahovat, zda 

souhlasíme s vyhlášením CHKO nebo NPP. Město Lanžhot, žádá podporný bod pro jednání  

a vytvoření pracovní skupiny, která dá dohromady reálný materiál a posléze se může přizvat k jednání 

JMK. První setkání u kulatého stolu je třeba řádně připravit. Výzva se dopiluje a rozešle jednotlivým 

starostům k souhlasu per rollam. Následovala diskuze. 

 Usnesení č. 4a/58 
Členská schůze vyslovuje podporu a souhlasí s žádostí Města Lanžhot a jeho výzvy k zajištění 

ochrany přírody a krajiny Soutoku Moravy a Dyje. Starostům bude zaslána elektronickou poštou výzva 

k odsouhlasení. 

                                                              H:11-0-0 

Z jednání se omluvil starosta, Ing. Zdeněk Tesařík. 

 

Adaptační strategie Regionu Podluží – Ing. Josef Smetana informoval o obdržené nabídce na 

zpracování strategického dokumentu od společnosti Aqua Force, s.r.o., IČ: 0807500, Těšnovice 39, 

767 01 Kroměříž, zastoupené PhDr. Janem Závěšickým. Navržená cena za zpracování je 400.000,- Kč 

vč. DPH. K přípravě smluvního zajištění akce byla uspořádána společná schůzka, kdy byly domluveny 

jednotlivé dílčí realizační aktivity a připraveny smluvní podklady. Dále bude stanoven předběžný rozsah 

jednotlivých dotčených oblastí a témat, potřebná kapacita a zahájení celého procesu dle zadání projektu.  

Starostové souhlasili se zadáním zakázky zahrnující zpracování adaptační strategie společnosti Aqua 

Force, s.r.o. Na příští Členskou schůzi bude pozván pan Závěšický, aby blíže seznámil zástupce obcí 

s problematikou AS.  

Přítomným starostům byla také zaslána žádost o vyplnění krátkého vstupního dotazníku. Oblasti, které 

vzejdou dotazníkem, budou seřazeny dle priorit.  

Starostka, Ing. Eva Rajchmanová se dotázala, jakým způsobem bude probíhat sběr informací, zda budou 

kontaktovány jednotlivé obce. Ing. Smetana odpověděl, že bude vytvořen odborný pracovní tým z osob, 

které se zabývají danou tématikou. 

Následovala dizkuse. 

Usnesení č. 4b/58 

Členská schůze bere na vědomí  informace k přípravám zpracování Adaptační strategie a 

s c h v a l u j e  zadání zakázky na zpracování Adaptační strategie Regionu Podluží společnosti Aqua 

Force, s.r.o., IČ:0807500, zastoupené jednatelem PhDr. Janem Závěšickým.                                                                                                                                                                 

          H:10-0-0 

 

Focení do Kalendáře RP 2021 – manažerka, Bc. Eliška Petrlová konstatovala, že focení proběhlo 

podle plánu, a jakmile bude fotografie připravena, předá grafičce, aby se mohl finalizovat Kalendář 

Regionu Podluží na rok 2021. 

Usnesení č. 4c/58 
Členská schůze bere na vědomí  informace o Kalendáři Regionu Podluží na rok 2021. 

                                                                                                                                                        H:10-0-0 
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Bod programu č. 5 – Diskuse 

Volby do zastupitelstva JMK – předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil sdělil, že proběhly volby do 

zastupitelstva JMK, kde jako kandidát byl úspěšný, proto by chtěl poděkovat za podporu. 

Úspěch v žalobě proti těžbě štěrkopísku – předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil informoval starosty, že byl 

vyhrán soud ve věci žaloby proti těžbě štěrkopísku. Následovala diskuze starostů k tématu.  

 

Usnesení č. 5/58 
Členská schůze bere na vědomí  informace z bodu diskuze.  

                      H:10-0-0 

 

                                                                                                                               

Bod programu č. 6 – Závěr 

Předseda svazku Regionu Podluží, Mgr. Vojtěch Pospíšil, poděkoval přítomným za účast. 

Příští zasedání Členské schůze se uskuteční ve čtvrtek 5. listopadu 2020 v Dolních Bojanovicích, 

začátek v 10.00 hod.  

 

Zapsala: Bc. Eliška Petrlová 

 

 

V Mikulčicích dne 6. 10. 2020 

 

Předseda: Mgr. Vojtěch Pospíšil   .................................................... 

 

 

 

 

 

Místopředseda: Mgr. Josef Osička    .................................................... 


